NOTICE 通告

瑜翠園各住戶:

PDC-2025-N046

新保安服務承辦商

茲通知各業戶,「中國海外保安有限公司」已於 2025 年 4 月 1 日順利與 前任保安公司進行交接,為確保安保服務的連續性及穩定性,現共有 7 名保安 員繼續留任,為本屋苑居民繼續提供優質的服務。

如有任何查詢,請於辦公時間內致電 2458 7256 與本處職員聯絡。



2025年4月1日

To: All Residents of Peridot Court

Date: 1 April 2025

New Security Service Contractors

We would like to inform you that 「CHINA OVERSEAS SECURITY SERVICES LIMITED」 has been officially appointed as the new Security Services Contractor with the smooth handover taking effect on 1 April 2025. Additionally, to ensure continuity and stability in security services, seven security guards from former company will continue working with the new company to provide quality service to the residents.

Should you have any queries, please contact our staff at 2458 7256 during office hour.

Peridot Court

Management Services Office

通告張貼至 2025 年 4 月 8 日 This notice will be posted until 8 April 2025



